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förutsättning för att alla elever ska få samma möjligheter att lyckas. I Stockholm ska vägen till arbete och 

kunskaper i svenska  vara kort och människor ska vara självförsörjande. 

 

All välfärdsverksamhet i Stockholms stad ska hålla en hög kvalitet, oavsett utförare. Stockholmarna ska vara 

trygga med att staden har rätt verktyg och metoder för att säkra kvaliteten.  Vi vill att verktygen för 

kvalitetsuppföljning utvecklas för att än bättre säkerställa att stockholmarna får bästa möjliga service för sina 

skattepengar. Det viktiga för oss är god kvalitet, inte vem som är utförare. Stockholm ska helt enkelt ha en 

välfärd med hög kvalitet, valfrihet och mångfald. 

 

Valfrihet i välfärden stärker individens makt och ska tillämpas på alla områden där så är möjligt. En mångfald 

av utförare ökar valmöjligheterna för individen och ger en bredare arbetsmarknad för personalen. Tyvärr ser vi 

nu hur såväl regeringen som majoriteten i stadshuset arbetar för att inskränka valfriheten genom förslag på 

vinstbegränsningar, och kommunaliseringar av välfungerande verksamheter. 

 

Avslutningsvis ska Stockholm vara en ekonomiskt hållbar storstad för framtiden. Staden ska ha en budget i 

balans och långsiktigt hållbara finanser, och skattemedlen ska användas effektivt till största nytta för 

stockholmarna. 

 

§ 7. Yttrande över revisionsrapport ”Stadens skydd mot 
anlitande av svart arbetskraft” Dnr 2017/0755-1.2.1 
Förelåg styrelseärende av verkställande direktören.  

 

Styrelsen beslöt godkänna yttrandet. 

 

§ 8. Anmälan av Finansiell månadsrapport per 2017-04-30 Dnr 

2017/0758-1.2.1 
Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. Utdelades ny rapport. 

(bilaga). Karin Jacobsson föredrog därutöver muntligt.  

 
Styrelsen beslöt lägga rapporten till handlingarna.  

 

§ 9. Rapport resultat Tertial 1 och Prognos 1 för 2017 DNR 2017/0759- 

1.2.1  
Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. Karin Jacobsson och Anette 

Sand föredrog därutöver muntligt. 

 

Styrelsen beslöt godkänna rapporten.  

 

 

Ledamöterna Mikael Lind (M) och Ewa Samuelsson (KD) lämnade följande 

särskilda uttalande: 

 
För oss är det viktigt att föra en aktiv bostadspolitik och att de kommunala bostadsbolagen tillåts vara fortsatt 

ekonomiskt starka, och medverka till att Stockholm får en väl fungerande bostadsmarknad som kännetecknas av 

god rörlighet och tillgänglighet för alla. De kommunala bostadsbolagen har ett särskilt ansvar för att förnya och 

utveckla ytterstaden och göra hela Stockholm attraktivt i alla dess delar. Bostadsbolagen ska medverka till att 

utveckla ytterstaden, dess miljöer och attraktivitet i samverkan med privata aktörer och boende. 
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Trots vidlyftiga löften från den socialdemokratiskt ledda majoriteten om att öka investeringarna i nya bostäder 

och att de kommunala bolagen ska ta ett mycket stort ansvar, så kan vi konstatera att produktionsmålen 

fortsätter att missas. I föreliggande redovisning konstateras att antal påbörjade lägenheter 2017 prognostiseras 

uppgå till 481 lägenheter vilket innebär att målet om 780 påbörjade bostäder för 2017 inte nås. Vidare 

konstateras att investeringsnivån prognostiseras sänkas från cirka 2 200 mnkr i budget till cirka 1 700 mnkr, 

beroende på förskjutningar i både ombyggnads- och nybyggnadsprojekt. Detta har varit en genomgående trend i 

samtliga av stadens bostadsbolag ända sedan maktskiftet 2014. 

 

§ 10. Bostadsuthyrningen Tertial 1 2017 DNR 2017/0596-1.2.1 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören.  

 

Styrelsen beslöt godkänna redovisningen. 

  

§ 11. Lokaluthyrningen Tertial 1 2017 DNR 2017/0688-4.2.2 
Förelåg styrelseärende av verkställande direktören.  

 

Styrelsen beslöt godkänna redovisningen. 
  

§ 10. Övriga frågor 

 Anette Sand informerade om bolagets förhoppningar om nyproduktion 

och andra förändringar i stadsdelen Fagersjö, där bolaget önskar bli en 

aktiv aktör.  

 Anette Sand informerade om bolagets planer i fråga om Rinkeby Folkets 

Hus. 

 Anette Sand informerade om bolagets engagemang i arbetet som bedrivs 

inom ramen för ”Fastighetsägare i Rågsved”. Nästa stora arbetsinsats i 

syfte att skapa ökad trygghet blir ett fokus på arbetet för att motverka 

olaga andrahandsupplåtelser.   

 Anette Sand redogjorde för utfallet i årets medarbetarenkät. 

  

 

Ordföranden förklarade sammanträdet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

  

 

Susanne Tiderman 

 

 

Justeras 

 

 

Ann-Margarethe Livh   Mikael Lind   


